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گروه خبری  //   
مشاوران  اتحادیه  رئیس 
ک شیراز با بیان اینکه  املا
بی رویه  افزایش  دلیل  به 
اجاره  و  مسکن  قیمت 
بها، بسیاری از مردم شیراز 
شده اند،  نشین  حاشیه 
در  دولت  ورود  خواستار 
حوزه مسکن همانند بازار 

خودرو شد.
کت  کرد: در حال حاضر دولت سا ایسنا، خاطرنشان  با  گفت وگو  ماه در  تابنده  قاسم 
با وضعیت  یافتن خانه هایی مناسب  برای  نشسته و ملت بیچاره هم مشغول تلاش 

کنند. درآمدی شان هستند تا آنرا اجاره 
کنترل نشدن قیمت ها در زمینه  کرد: متاسفانه به دلیل  این فعال بازار مسکن بیان 
که دوست داشته  گذاری و هر قمیتی  کاملا سلیقگی اقدام به قیمت  مسکن، مالکان 

کنند. باشند، برای مستاجر تعیین می 
او با بیان اینکه بسیاری از مالکان دلیل این افزایش را افزایش نرخ ارز و دلار می دانند، 
ک  افزود: طی روزهای اخیر در شبکه های اجتماعی خبری مبنی بر تعیین قیمت املا
کذب و بی  کاملا  که  کارشناسان رسمی دادگستری در خردادماه منتشر شده  از سوی 

اساس است.
مسکن  بازار  در  دولت  اینکه  از  تاسف  ابراز  با  شیراز  ک  املا مشاوران  اتحادیه  رئیس 
موقعیت  دلیل  به  شیراز  کلانشهر  گفت:  می تازند،  همچنان  مالکان  و  مانده  کت  سا
و  دائم  سکونت  و  مهاجرت  متقاضی  استان  ها  سایر  از  بیش  جغرافیایی  خاص 
از سایر  نرخ اجاره بهای واحدهای مسکونی در آن بیش   موقت دارد به همین دلیل 

کلانشهرهاست.
که سایت دیوار را عاملی بر افزایش بی رویه و غیرمنطقی رهن و اجاره بها در  تابنده  ماه 
کرد: امروز حتی در شهرک های اطراف شیراز هم شاهد  کلانشهر می داند، عنوان  این 
کرونایی توانایی  افزایش نجومی قیمت ها هستیم؛ در حالی که مردم هم در این شرایط 

جابجایی ندارند و نمی دانند تکلیفشان چیست!
انتقالات شاهد  گفت:  هر ساله در فصل نقل و  ک شیراز  اتحادیه مشاوران املا رئیس 
و  زده  دامن  آن  بر  کرونا  ویروس  شیوع  امسال  که  هستیم  بازار  این  در  قیمت  نوسان 

توقعات مالکان از مستاجران را بالا برده است.

 گروه خبری  // 
در  استان  بالای  ظرفیت های  به  اشاره  با  بوشهر  استاندار   
گفت: استان بوشهر دارای ظرفیت بالایی  زمینه انرژی های نو 
به خوبی  کنون  تا ولی  است  خورشیدی  انرژی  تولید  برای 

استفاده نشده است.
گفت وگو با خبرنگار مهر با اشاره به ظرفیت  گراوند در  عبدالکریم 
بالای استان در حوزه تامین انرژی خورشیدی اظهار داشت: علی 
استان  در  خورشیدی  انرژی  جذب  برای  وضعیت  بهترین  رغم 
استفاده  خوبی  به  چنان  آن  ظرفیت  این  از  متأسفانه  بوشهر، 
در  خورشیدی  انرژی  تولید  برای  کرد:  اضافه  است.وی  نشده 
که استان  استان سرمایه گذاری مناسبی نیز نشده و با پتانسیلی 
زمینه  این  در  کارهای خوبی  گذشته  دارد، در مدت یک سال 
گرفته است.استاندار بوشهر با اشاره به دیدار خود با رئیس  انجام 
سازمان  رئیس  کید  تا کرد:  خاطرنشان  بودجه  برنامه  سازمان 
کشور برتامین اعتبار پروژه های زیرساختی مهم  برنامه و بودجه 

در استان بوشهر است.
وی افزود: پیگیر ی تخصیص اعتبارات راه آهن بوشهر، پیگیری 
که در استان  تأمین اعتبارات لازم برای تأمین آب و برق جزایری 
دچار مشکل بودند از جمله موارد مطرح شده در این دیدار بود 
که رئیس سازمان برنامه و بودجه، دستور لازم را برای موارد یاد 
در  شده  مطرح  موارد  دیگر  از  کرد:  بیان  کرد.گراوند  صادر  شده 
این نشست، درخواست احداث هزار واحد مسکونی محرومین و 
فراهم کردن هزار جهیزیه در استان و حمایت مالی از تولید اینورتر 

و پنل خورشیدی در استان بود.
تخصیص  پیگیر  نشست  این  در  کرد:  اضافه  بوشهر  استاندار 
دیگر  از  و  شدیم  استان  به  جمهور  ریاست  سفر  اعتبارات 
درخواست ها، موضوع تأمین اعتبار سدهای برنامه ریزی شده 

که دستور آن از سوی رئیس سازمان  باغان و دشت پلنگ بود، 
کید شد. برنامه و بودجه صادر و بر تسریع آن تا

قطع انشعابات غیرمجاز آب شرب در خانه باغ های استان 
خانه  در  شرب  آب  غیرمجاز  انشعابات  گفت:  بوشهر  استاندار 

باغ های استان با هماهنگی دستگاه قضایی استان قطع شود.
اظهار  بوشهر  استان  آب  شورای  نشست  در  گراوند  عبدالکریم   
آب،  پروژه های  اعتبارات  از  بهینه  استفاده  منظور  به  داشت: 
مدیریت  حوزه  این  در  تخصیص یافته  اعتبارات  دارد  ضرورت 

شده هزینه شوند.

وی با اشاره به اهمیت اجرای پروژه های آب شیرین کن در استان 
اظهار داشت: با توجه به مشکلات تأمین آب در استان به ویژه 
در جنوب استان و ضرورت احداث آب شیرین کن در این نقطه 
از استان، مدیران مربوطه حوزه آب استان، با جدیت مصوبات 

کنند. شورای آب را دنبال 
گراوند استاندار بوشهر بابیان اینکه انشعابات غیرمجاز آب شرب 
در خانه باغ های استان با هماهنگی دستگاه قضائی استان قطع 
شود افزود: پیگیری جسورانه با تصمیمات عاقلانه در زمینه حل 
مربوطه  مدیران  سوی  از  باید  استان  آب  مشکلات  و  مسائل 

دنبال شود.

ک شیراز: رئیس اتحادیه مشاوران املا

دولت باید به بازار مسکن
کند کنترل  ورود و آن را 

 برای تولید انرژی خورشیدی در استان بوشهر 
که  سرمایه گذاری مناسبی نیز نشده و با پتانسیلی 
کارهای  گذشته  استان دارد، در مدت یک سال 
گرفته است.استاندار  خوبی در این زمینه انجام 

کید رئیس سازمان برنامه  کرد: تا بوشهر خاطرنشان 
و بودجه کشور برتامین اعتبار پروژه های زیرساختی 

مهم در استان بوشهر است.

استاندار بوشهر:

از ظرفیت تولید انرژی خورشیدی
در بوشهر به خوبی استفاده نشده است

ــار
بـــــ

اخ

دو میلیون قطعه لارو ماهی در منابع آبی راسک و سرباز رهاسازی شد
کی  گ« در بندهای خا گونه »فیتوفا گرمابی از  گفت: تعداد دو میلیون قطعه لارو و بچه ماهی  کشاورزی سرباز   مدیر جهاد 
گذشته و  گفتگو با خبرنگار مهر، اظهار داشت: با عنایت به بارندگی های سال  این شهرستان رهاسازی شد.سعید ناروئی در 
کل شیلات  کشاورزی سرباز با همکاری اداره  کثر منابع آبی، اداره جهاد  سال جاری در استان سیستان و بلوچستان و آبگیری ا
آب های داخلی استان در قالب پروژه تکثیر و به وزن رسانی ماهیان اقدام به رهاسازی تعداد ۲ میلیون قطعه لارو و بچه ماهی 
کشاورزی سرباز با اشاره به اینکه ۳۰ آب بند با ماندگاری آب مطمئن در  کرد.مدیر جهاد  گرمابی در منابع آبی این شهرستان 
این شهرستان وجود دارد، ادامه داد: پیش بینی می شود در پایان سال بیش از ۴۰۰ تن ماهی از این منابع آبی برداشت و روانه 
کرد: طبق برنامه ریزی انجام شده  بازار مصرف شود و در این راستا برای بیش از ۲۰۰ نفر اشتغال ایجاد خواهد شد.وی تصریح 
گرمابی جهت بازسازی ذخایر و انجام پروژه به وزن رسانی در منابع آبی شهرستان  در مجموع بیش از ۳ میلیون لارو ماهیان 

سرباز رهاسازی می شود.

گردد با  کسب معتبر آن اتحادیه دعوت می  کلیه اعضای دارای پروانه  در راستای اجرای ماده 11 آیین نامه اجرایی انتخابات هیأت مدیره اتحادیه های صنفی، بدینوسیله از 
کارت عضویت عکس دار اتحادیه مربوطه از ساعت 12:00 صیح لغایت  گواهینامه رانندگی یا  کارت ملی یا  کسب به همراه شناسنامه  یا در دست داشتن اصل یا تصویر پروانه 
15:00 )ساعت12 الی 3 بعد از ظهر(  روزدو شنبه مورخ  99/03/26  جهت شرکت در انتخابات هیأت مدیره وبارزسان اتحادیه  شخصاً به نشانی میناب-میدان ولایت ،خیابان 

شهید امینی کوچه هفتم )7( روبروی بانک ملی شعبه حافظ-آموزشگاه بهورزی پشت اتاق اصناف انجام پذیرد.
شعبه دوم میناب - هشتبندی خیابان پاسداران حسینیه ائمه بقیع )محله کمالی (

 مراجعه و نمایندگان موردنظر خود را از بین افراد ذیل به تعداد 5  نفر اعضاء اصلی هیات مدیره ودو نفر علی البدل  ویک نفر بازرس اصلی ویک نفر بازرس علی البدل  انتخاب 
نمایند. 

لازم بذکر است بر اساس تبصره ب ماده 13 آیین نامه انتخابات اتحادیه های صنفی اعطای وکالت و یا نمایندگی جهت دادن رأی ممنوع می باشد. 

كمیسیون نظارت شهرستان میناب
هیات اجرایی انتخابات  اتحادیه های صنفی

گهی  فـراخوان اعضا  اتحادیه صنف خواروبار و سوپر مواد غذایی شهرستان میناب  آ
بمنظور شركت در انتخابات هیأت مدیره وبازرسان اتحادیه

هیات اجرایی انتخابات اتحادیه های 
صنفی شهرستان میناب
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